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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !

Dr. Schmítt Pá l
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Mennyiből javult a közbiztonság két hét alatt? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kézhez kaptam válaszát a 2010 . június 28-án K1543 . szám alatt benyújtott, „Mennyit és mennyib ől javult,a
közbiztonság két hét alatt? című írásbeli kérdésemre, amit ezúton is köszönök . A válaszában Miniszter Úr
ismertette a 2010 . június 10-én kiadott országos rendőr-főkapitányi intézkedési tervet, és az adott időszakra
vonatkozó statisztikai adatokat. Tájékoztatott továbbá, hogy a feladatok végrehajtásába a hely i
közrendvédelmi, közlekedésrendészeti, határrendészeti, igazgatásrendészeti, b űnügyi szolgálati ág ,
valamint a megyei Bevetési Szolgálatok személyi állományát vonták be . Tehát, ha jól értem arra a kérdésre ,
hogy honnan és mennyi rend őrt vezényeltek Borsod-Abaúj-Zemplén megyébe, az a válasz, hogy ilyen
átvezénylésekre nem került sor .

Nem kaptam választ azonban a kéthetes akció költségvonzatát érintő kérdéseimre . Ezért kérem tisztel t
Miniszter Urat, tájékoztasson arról, hogy 2010 . június 1 . és június 17-e között mennyi túlórát teljesített a z
akcióban résztvevő rendőri állomány, és erre mennyi pénzt fizetett ki a Rend őrség. Járt-e számszerűsíthető
dologi kiadással az akció? Mindezek finanszírozására biztosított-e a Kormány költségvetés i
többlettámogatást, vagy annak költségeit a Rend őrségnek kell kigazdálkodnia?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2010. július

Tisztelettel :

Dr. Harangozö aTmás

országgyűlési képvisel ő
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